
Zápis z jednání  Školské rady Gymnázia dr. A. Hrdličky v Humpolci 

 

Pořadové číslo jednání: 28 

 

Datum jednání 21.6. 2016 

Přítomni:  Jiří Dalík 

                  Jarmila Kasalová 

                  Jiří Maryška 

                  Eva Karafiátová  

Omluveni: Stanislava Hralová 

                    Daniela Havlíčková 

 

Program jednání:  Společné jednání Rady školy a Poradního sboru Nadačního fondu  

                                  Gymnázia dr. A. Hrdličky v Humpolci s vedením školy 

1. Zahájení 

-Přivítání všech přítomných (Havelková,Pustina) 

 

2. Seznámení se stavem finančních prostředků 

 

- Stav finančních prostředků v NF k 1.6. 2016 (zůstatek na běžném účtu      8.494,08 

Kč 

                                                                                  zůstatek na spořícím účtu     300 341 Kč 

                                                                                   stav pokladny                             3 394 Kč) 

 

- Finanční náročnost vybraných akcí a nevýhodnost jejich hrazení z prostředků NF 

         - návrh na využití příspěvků od Města Humpolec prostřednictvím grantových  

           žádostí 

   

3. Další projednávané body 

-Seznamovací kurzy, exkurze do delty Dunaje, jazykové pobyty vyučujících a studentů  

  v rámci Výzvy 56 a další vybrané akce pořádané školou 

 - Projekt „Bílé tabule“ – pokračuje udržitelnost, špatná spolupráce s dozorovými  

    orgány v Jihlavě 



 

- Zřejmě žádné mimořádné finanční prostředky z krajských zdrojů 

- Celoškolní výsledky vzdělávání za 1. pololetí šk. r. 2015/2016 

- Výsledky maturitních zkoušek 

 

- Výsledky přijímacího řízení (přijato 30 uchazečů do čtyřletého studia 

                                                                 30 uchazečů do osmiletého studia)    

 

4. Diskuze 

- Problémy s pořádkem v okolí školy- bezdomovci popíjející alkohol ve vedlejším  

  parku, složitá cesta k nápravě 

       - Celková atmosféra ve školství, míra zaměstnanosti absolventů různých typů škol 

       - Chystané změny ve financování škol 

 

 

 

 

 

 

V Humpolci             21. 6. 2016 

 

Zapsal: Mgr. Jiří Dalík 

            (místopředseda ŠR) 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 


